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PROTOKÓŁ Nr 4/2015 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 16 kwietnia 2015 roku 
 
Obecni na posiedzeniu:  
 
Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 
Budych Henryk -    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Maciej Szulc -     Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu  
                                      Radnych FS 
Jerzy Wolny –     Przewodniczący Klubu Radnych GWS 
 
Nieobecny:  
 
Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  
                                      i Budżetu 
Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur 
Jan Makarewicz Sekretarz Gminy 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.10 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1  
 
Przewodnicz ący Rady omówił sprawy organizacyjne związane ze wspólnym posiedzeniem 
Komisji Stałych Rady i najbliższą sesją.   
 
Następnie Sekretarz Gminy  Jan Makarewicz  wstępnie omówił projekty uchwał przygotowane 
na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  

/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu/. 

Członkowie Konwentu nie wnie śli uwag do przedstawionych kwestii.  
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Ad. 2 
 

W sprawach bieżących poruszono tematy związane z organizacją życia na terenie Gminy 
Zbąszynek. Wśród omawianych kwestii znalazły się m.in.: budowa ronda na Placu 
Dworcowym w Zbąszynku, (w tym organizacja ruchu na czas robót w ww. zakresie), 
współpraca z organizacjami pozarządowymi i stowarzyszeniami, liczebność miejsc 
parkingowych na terenie miasta itp. Członkowie Konwentu mieli możliwość wyrażenia 
własnych opinii w powyższym zakresie. 

Na koniec Pan Jan Mazur  zaprosił radnych do uczestnictwa we mszy św. w intencji 
ojczyzny, informując o szczegółach niniejszej uroczystości. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Bernadetta Utrata 
 
 
Przewodniczący Rady 
 
Jan Mazur 
 
 
 
Protokół otrzymują: 
 
1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz Gminy 
4. Skarbnik Gminy 


